
 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 

 
Datum: 10.01. 2024 

 

 

Účast: Aleš Barášek, Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, 

Mgr. Marek Školoud, Ing. Libor Hlaváč, Pavel Boháč 

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů z 9 členů) 

 

 

Omluven: Tomáš Dvořáček  

 

Nepřítomen: Tomáš Podlena 

             

  

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 

 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Informace z jednání s Dopravní komisí 

4. Využitelnost AI v rámci MěÚ Příbram  

5. Diskuze 

6. Závěr 

 

 

ad 1) Zahájení předsedy komise 

Předseda komise pan Aleš Barášek přivítal všechny členy komise. 

 

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 7 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

 

ad 3) Informace z jednání s Dopravní komisí 

Předseda komise Aleš Barášek informoval přítomné členy o jednání s předsedou Dopravní komise Ing. 

Martinem Buršíkem. Společně diskutovali možnou spolupráci v řešení projektu „Bezpečný přechod“ a 

dalších projektů s využitím chytrých řešení, kde se střetává činnost obou komisí a dává smysl užší 

spolupráce.  

 

Jedním z prvních návrhů a závěrů ze schůzky, je shoda na vhodnosti zřídit pozici „Projektového 

manažera“ pro Smart city projekty. Důvodem je nutnost realizace projektů a myšlenek z obou komisí 

s postupným rozšiřováním na další oblasti.  

 

Komise se jednohlasným hlasováním (všichni PRO) shodla na nutnosti tuto myšlenku Projektového 

manažera na tyto projekty podpořit. Komise je jednoznačně přesvědčena, že toto řešení může do 

budoucna ušetřit nemalé náklady, pokud budou projekty realizovány. Je také potřeba prověřit, zda 

vhodný kandidát na tuto pozici není již nyní v organizační struktuře městského úřadu.  



Komise vidí jako naprosto nutné a nezbytné, definovat kompetence a mantinely v rámci MěÚ 

s napojením na jednotlivé dotčené odbory Města. 

 

Předsedové obou komisí se zároveň dohodli na vytvoření společné pracovní skupiny, která na otevřené 

platformě, které se může účastnit kterýkoliv z členů obou komisí, bude společně rozpracovávat výše 

uvedené body ohledně Projektového řízení a projektů. 

 

 

ad 4) Využitelnost AI v rámci MěÚ Příbram 

Komise otevřela další téma, kterým je AI a její využitelnost v rámci Města Příbram. Komise diskutovala 

možné use case, ve kterých by AI mohla zefektivnit současná řešení. Jedním z prvních je využití AI při 

přepisech jednání zastupitelstva. Na toto téma vyšel i článek v rámci Svazku města a obcí. 

 

Komise doporučuje Radě města pověřit kompetentní odbor zjištěním detailnějších informací a 

otestování Pilotního projektu automatického přepisu s využitím AI na zastupitelstvu města.  

 

https://www.smocr.cz/cs/clenstvi/nabidky-pro-cleny/a/automaticke-prepisy-jednani-dalsi-

krok-k-digitalni-obci 
 

 

ad 5) Diskuze 

V rámci diskuze komise pokračovala v debatě a nápadech o využitelnosti AI.  

 

 

ad 6) Závěr  

Komise se dohodla na dalších termínech jednání: 

7.2.2024 od 18:00 

13.3.2024 od 18:00 

 

 

Datum: 10.01.2024 

Zapsal: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek v. r. 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 

https://www.smocr.cz/cs/clenstvi/nabidky-pro-cleny/a/automaticke-prepisy-jednani-dalsi-krok-k-digitalni-obci
https://www.smocr.cz/cs/clenstvi/nabidky-pro-cleny/a/automaticke-prepisy-jednani-dalsi-krok-k-digitalni-obci

